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Beste MME commissieleden van de Provincie Utrecht, 
 
Sommigen van jullie hebben contact met ons onderhouden de afgelopen weken en 
met interesse gevraagd naar hoe het met ons vergaat en hoe het proces van 
aankoop van onze huizen verloopt. Wij waarderen deze betrokkenheid en willen 
daarom via deze brief kort verslag doen aan jullie over de afgelopen periode na de 
PS vergadering van 11 december jl. (waarin unaniem besloten is tot aankoop van 
onze woning). 
 
Vandaag hebben we de overeenkomst getekend waarin het proces van aankoop 
beschreven is. Ook hebben we vandaag de concept taxatie mogen ontvangen. We 
zijn tevreden over het feit dat hier hard aan gewerkt is. Zeker ook omdat er goed 
contact is met de juristen van Provincie en Gemeente en zij ook rond kerst en oud & 
nieuw hieraan hebben doorgewerkt. 
 
Wel zitten wij met een aantal grote zorgen. Wij hebben afgelopen jaar, toen de 
verontreinigingssituatie nog niet bekend was, behoorlijke investeringen gedaan aan 
ons huis, hier is al ons spaargeld ingestoken afgelopen periode. Deze investeringen 
komen (logischerwijs) niet volledig terug in de taxatiewaarde.  
Ook hebben wij kosten moeten maken voor juridische bijstand welke wij zo minimaal 
mogelijk hebben proberen te houden. Echter het gaat toch over serieuze bedragen 
die wij niet kunnen ophoesten. Naast deze gemaakte kosten zullen we ook 
noodgedwongen andere kosten moeten maken zoals verhuizing, inrichting nieuwe 
woning en kosten koper. Wij schatten deze bijkomende kosten in als 10%-15% van 
de taxatiewaarde van onze huidige woning. Onze verwachting (en hoop) is dat we 
financieel neutraal hier kunnen uitkomen. Nu is voor ons echter onduidelijk of deze 
kosten worden vergoed. 
 
Een andere onzekerheid is wanneer wij tot een finale overeenkomst komen. Onze 
verwachting (en hoop) is eind deze maand. Waarom dit voor ons ook zo belangrijk is, 
is dat wij waarschijnlijk op korte termijn onze tijdelijke woning (anti kraak) uit moeten. 
Een verhuizing naar wederom een tijdelijke woning met ons gezin met kleine 
kinderen willen we graag voorkomen.  
 
Bovengenoemde onzekerheden blijven voor ons tot de dag van vandaag stress 
opleveren. Mijn vrouw Marlies is door de situatie in december uitgevallen op haar 
werk en probeert nu weer te re-integreren.  
 
 
 
 
 



We vragen de Provincie en Gemeente om duidelijkheid te geven over de doelstelling 
tot aankoop. Mogen wij verwachten dat dit voor ons financieel neutraal zal worden 
opgelost of is het in de ogen van de provincie reëel dat wij naast de emotionele en 
mogelijk gezondheidsschade ook financieel gedupeerd zullen worden?   
 
Ook vragen wij de Provincie en Gemeente om zich maximaal in te spannen om eind 
januari overeenstemming te bereiken zodat wij een nieuwe woning kunnen zoeken 
en een tussenverhuizing kunnen voorkomen.  
 
Alvast dank (wederom) voor jullie hulp. 
 
 
Groet,  
 
Timo Smit en Marlies van Beek 
Acacialaan 5, Doorn	  


